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Abstract (en)
[origin: US4917330A] A projectile for launching by a cannon or by a launcher is obtained by an expedient combination of features. An optical
seeker has a gyro mounted on an air bearing and an optical detector. a Cassegrain system is arranged on the gyro as imaging optical system and
scans a field of view with a gyrating scanning motion. At its tip, the projectile is closed by an optically transparent wedge, which is limited by planar
surfaces. The optically transparent wedge carries a central spike. The projectile has tail stabilizing fins and steering by wings arranged near the
center of gravity of the projectile. The wings are controlled by signals from the detector through signal processing means and an actuator system.
The projectile is shaped make a continuous roll movement due to aerodynamic forces.

Abstract (de)
Ein endphasengelenktes Geschoß (10) zum Abschuß aus einer Kanone oder Start aus Launcher wird durch eine zweckmäßige Kombination von
Maßnahmen erhalten. Ein optischer Sucher (12) enthält einen luftgelagerten Kreisel (18) und einen optischen Detektor (40). Auf dem luftgelagerten
Kreisel (18) ist ein Cassegrain-System (42) als Abbildungsoptik angeordnet, welche ein Gesichtsfeld mit einer kreisenden Abtastbewegung abtastet.
Das Geschoß (10) ist an der Spitze durch einen optisch durchlässigen Keil (54) abgeschlossen, der von Planflächen begrenzt ist. Der optisch
durchlässige Keil (54) trägt einen zentralen Spike (14). Das Geschoß (10) weist eine Heckstabilisierung und eine Mittelflügelsteuerung auf, die von
Signalen des Detektors (48) über Signalverarbeitungsmittel und einen Stellantrieb verstellbar ist. Das Geschoß wird aerodynamisch zu einer stetigen
Rollbewegung veranlaßt.
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